
Protokoll Årsmöte Pölsebo Småstugeförening 
2019-03-18, Lundby Nya Kyrka 

 
 

1. Mötet öppnandes av styrelsens ordförande Emma Landervik. 
 

2. Emma Landervik valdes till mötets ordförande. 
 

3. Lea-Vanessa Lohr valdes till mötets sekreterare. 
 

4. Lars Haraldsson samt Johan Törnberg valdes till justeringsmän tillika 
rösträknare. 

 
5. Dagordningen godkändes. 

 
6. Kallelsen till årsmötet ansågs ha skett i laga ordning. 

 
7. Emma går igenom föreningens årsberättelse 2018. 

 
8. Jennie Rosander går igenom resultat- och balansräkning för 2018. 

Under 2018 har en utbetalning gjorts från servisskadefonden. 
Medlemsantalet har ökat något varför även intäkterna har ökat.  
 

9. Föreningens revisorer har granskat räkenskaper, protokoll och handlingar. 
Föreningens utgifter och inkomster är styrkta och inga felaktigheter finns. 
 

10. Styrelsen tilldelas ansvarsfrihet av årsmötet. 
 

11. Beslut om arvoden; mötet beviljar samma arvoden som föregående år. 
 

12. Beslut om medlemsavgift och dess fördelning; kvarstår som tidigare med 
200 kr per år. Londongatan 47B-M har fortsatt reducerad avgift på 150 kr 
per år. 

 
13. Val av styrelseledamöter; 

 
Kari Lindegren, Jennie Rosander, Ulrika Mårdborg och Lea-Vanessa Lohr 
står alla för omval och omväljs till ledamöter på två år. 
 
Styrelsen har en vakant plats. Valberedningen har inte hittat någon ny 
intresserad. Ingen på mötet anmäler sig varför platsen förblir vakant. 

 
14. Val av revisorer; 

Kenneth Bernting och Stefan Asting kan tänka sig att fortsätta som revisorer 
och blir omvalda. 
 

15. Val av valberedning; 
Finn Ternrud och Göran Lundsten kan tänka sig att fortsätta som 
valberedning och blir omvalda. 



 
16. Björn Ållenberg med kollegor (från Trafikverket) informerar om 

Hamnbanan. Dels översiktligt dels mer ingående kring vad som kommer att 
hända i vårt närområde. Presentationen som visades kommer att läggas upp 
på föreningens hemsida. 
 

17. Styrelsen föreslår en stadgeändring, där paragrafen (§11) kring 
kvartersombud tas bort. §7 (Styrelsen) föreslås kompletteras med följande 
text: ”Styrelsen skall verkställa alla beslut som fattas vid föreningens 
sammanträden samt i övrigt på bästa sätt tillvarata medlemmarnas 
intressen. Till detta hör att anordna gemensamma aktiviteter samt informera 
om sådant som sker och planeras i området. Till styrelsens uppdrag hör 
också att välkomna och informera nyinflyttade om området och föreningen 
samt ta emot synpunkter och dylikt från de närboende.” Mötet beslutar 
enhälligt enligt styrelsens förslag. 
 

18. Inkomna motioner: 
Till årsmötet 2019 har inkommit två motioner. 
1. Motion om att utskick behövs kring att hålla nere hastigheterna. 

Motionären önskar att föreningen/styrelsen upplyser medlemmar och 
icke-medlemmar som bor i området om att man skall tänka på 
hastigheten när man kör bil i området. Det är många siktbegränsningar i 
området samtidigt som många barn rör sig här. Motionären skulle vilja 
att styrelsen ställer sig bakom ett utskick där man uppmanar de boende 
att tänka på ovanstående men även att de boende gör besökande och 
hantverkare/entreprenörer etc. uppmärksamma på att anpassa hastigheten 
då de kör i området. Motionären erbjuder sig att själv skriva ett utkast på 
skrivelsen som sedan kan godkännas och distribueras av styrelsen. 
 

Styrelsen föreslår: Att motionen godkänns. Och att motionären skriver 
utskicket själv. Mötet önskar att även skolan informeras.  
Vokal röstning genomfördes kring motionen med resultatet att denna 
godkänns. 
 
2. P-platser längsmed Londongatan 73 och bortåt fylls av bilar som är 

hemmahörande från andra områden. Detta gör att boende i området (inkl. 
deras besökande) tidvis har svårt att finna parkering. Motionären önskar 
att styrelsen utreder vad som kan göras åt detta. 

 
Styrelsen föreslår: Vidare utredning av frågan.  
Avslag av motionen föreslås av Glenn Andersson.  
Röstning genomförs: 
1. Vidare utredning, 22 röster  
2. Motionen ska avslås, 41 röster.   
Mötet beslutar därmed att motionen ska avslås.  
 

19. Inga skrivelser har inkommit i år. 
 

20. Styrelsen informerar om läget med den temporära förskolan vid Oslogatan, 
årets aktiviteter etc. 



 
21. Grannsamverkan, Ronny Lindergren informerar. 

 
22. Kvartersombuden avtackas med blommor. Även årets och förra årets tomte 

får en blomma för sina insatser. 
 

23. Mötet avslutas. 
 
 
 

 
 
 
Emma Landervik   Lea-Vanessa Lohr 
Mötets ordförande   Mötets sekreterare 
 
 
 
 
 
 
Lars Haraldsson   Johan Törnberg 
Justerare    Justerare 


